
Protokoll, styrelsemöte 24 maj 2018

Närvarande: Olle Eriksson, Peter Malmhake, Henrik Möller

1. Förvaltare
Olle tar förnyad kontakt och följer upp frågorna om källarkontor, cykelparkering i 
garaget och passage mellan trapphus och garage.

2. Hemsidan
Vi uppgraderar till premium för att få plats med mer material. Uppdatering av hemsidan 
meddelas på anslagstavlan.
Nytt före sommaren: Intervju med Marie Barth om föreningens bkildande för femton år 
sedan.
Förändrade förutsättningar när det gäller utställningen.

3. Fotoutställningen
Olle kontaktar Raketen angående att få använda deras lokaler.
Diskussion om en Plan B om intresset i huset inte blir det förväntade: färre antal 
utställare som kontaktas personligen om att delta.
Inköp av skärmar: pengar finns i kassan.
Kontakta bovärden om möjlighet att även använda husets trapphallar och korridorer för
mindre varianter av utställningen.
Göra reklam för att delta i styrelsen i samband med utställningen
Var ska inkomna bilder lagras digitalt: på egna hemsidan eller externt - Dropbox, One 
drive, Google drive? Väntar med beslut
OSA för att vara med senast 1 oktober
Utställningen blir söndag den18/11.

4. Föreningens framtid
Bomöte ska hållas torsdag den 22/11. Då lägger vi fram förslag om nästa års 
verksamhet..
Diskussion om ny styrelse.
Olle meddelar sin avsikt att avgå vid nästa årsmöte.
Viktigt att medvetandegöra medlemmarna om allas ansvar för att föreningen ska leva 
vidare.

Vid protokollet Justeras

Henrik Möller Olle Eriksson
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